

No. 72769

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 58343. **Netherlands (Kingdom of the) (for the European part of the Netherlands) and International Atomic Energy Agency**

Exchange of letters constituting an agreement between the Kingdom of the Netherlands and the International Atomic Energy Agency concerning the regional workshop on the physical protection of nuclear material and nuclear facilities, to be held at Delft, the Netherlands, from 16 to 27 October 2023 (with annexes).
Vienna, 31 July and 1 August 2023

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Netherlands (Kingdom of the), 26 July 2024

Done at New York on 9 October 2024

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 58343. **Pays-Bas (Royaume des)(à l'égard de la partie européenne des Pays-Bas) et Agence internationale de l'énergie atomique**

Échange de lettres constituant un accord entre le Royaume des Pays-Bas et l'Agence internationale de l'énergie atomique relatif à l'atelier régional sur la protection physique des matières et installations nucléaires, qui sera tenu à Delft, Pays-Bas, du 16 au 27 octobre 2023 (avec annexes). Vienne, 31 juillet et 1^{er} août 2023

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Pays-Bas (Royaume des), 26 juillet 2024

Fait à New York le 9 octobre 2024

Pour le Secrétaire général